
             Kungsbacka Gemensamma Fotbollssällskap KGFS 

Protokoll från styrelsemöte  

 

Tid: Torsdag den 10 december kl 18.30 

Plats:  Stora Elektronen  

Närvarande: Peter Orrö Tölö IF (PO),  Lars Juviken Kullavik IF (LJ),  Robert Ljungevi Lerkil IF (RJ),  James 

Hannah Annebergs IF (JH),  Göran Bengtsson KIF (GB), Roger Löfman Onsala BK (RL), Jan Pettersson (JP) 

    

1. Ordförande Lars Juviken hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat  

a1. Val av sekreterare:   Peter Orrö 

a2. Val av justerare:   Göran Bengtsson 

b. Godkännande av dagordning:  Ja. 

c. Föregående mötesprotokoll 2015-11-12.  Godkändes, inga kommentarer. 

 

2. Rapporter 

 

a. Ekonomi:  Resultatrapport nästa styrelsemöte 

b. Påplangruppen:  Se pkt 4. 

c. Hemsidan:  Inget på detta möte. 

d. HFF:  Inget på detta möte. 

e. Herr Elitsatsning:  Se pkt 6. 

 

3. Gemensamt synsätt hur vi hanterar 13-14 åringar.  

 

  Styrelsen har tidigare beslutat att undersöka möjligheten att kunna formulera en policy,  

 som kan vara gemensam för KGFS.  

 Föreningarna skickar sina policys till James Hannah Annebergs IF (james.hannah@telia.com). 

 Endast en förening som gjort detta. 

 Uppmanar övriga föreningar att göra detsamma! 

 Efter detta kommer de olika policyn för medlemsklubbarna jämföras. 

 

  James Hannah samtalar med Ulf Wahlberg om varför 13-18-åringar slutar med fotboll. 

 Utarbetande av frågeformulär för dessa ungdomar, ”varför de slutar”.  

  

4. Gemensamma lösningar för våra 15, 16 och 17 åringar 

 

5. Utarbeta ett styrelsens förslag på ”länken” 13-14 åringar – 15-16 åringar- U17 – U19 och 

 Elitlaget.   

 

 Punkterna 4-5 diskuterades gemensamt. 

 

  Jan Pettersson presenterade ett förslag på fortsättning av KGFS träningar efter 14 år. 

 Detta skall fungera som en länk till ett framtida elitlag, liknande den Hummelakademi som 

 KDFF har som sin länk. Bilaga bifogas protokoll. 
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 Lars Juviken visade en grafisk modell som visar samma upplägg. Bilaga bifogas protokoll. 

 

 Styrelsen beslutade att starta upp träningsverksamhet för 15 och 16 åringar varje vecka. 

  

6.  Dagordning och kallelse till ordförandeträffen 2016-01-31.  

 Kifs klubbstuga kl, 17.00 

 

 Alla klubbar kallas, ordförande + tränaransvariga 

 -   Information ang  15-16 åringars träningar i KGFS regi. 

  -   Beslut att genomföra ”länken”. 

 -   Nästa steg i elitsatsningen. 

 

7. Administrativt system för hantering av medlemsregister m.m. 

  -   Förslag från JP om införskaffande av program.  

  -   Kostnader, finns det utrymme i budgeten? 

 Finns ett flertal olika program som gör detta smidigt. Bl.a My Club och Sportsadmin. 

 Jan och Roger tillsammans med ekonomiansvarig Christina ser över kostnader och förslag på 

 detta och återkommer. 

 

8. Övriga frågor. 

  En ny Futsalklubb har bildats med namn Särvik, den har inget med Särö resp. Kullavik att göra. 

 Flera av våra medlemsklubbar planerar eller har bildat en Futsalklubb. 

 Diskussioner huruvida detta påverkar möjligheter att få inomhustider. Peter Berggren, 

 ordförande Kullavik kommer prata med Fritid om detta. 

 

 Onsala skall göra en skrivelse till HK Aranäs ang. problemet att handbollssäsongen ”sväller”. 

 Klubbläger i augusti. Cuper april, maj, juli 

9. Nästa styrelsemöte:  Torsdag 21/1, kl 18.30, Elektronen 

10. Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

Lars Juviken   Peter Orrö 

 Mötesordförande   Sekreterare 

 

Göran Bengtsson 

 Justerare 


